
 

 

 

2e termijn Algemene Beschouwingen Begroting 2018 en 
Meerjaren begroting 2019-2021   
 

Beste mevrouw de voorzitter, 

Afgelopen maandag hebben we kennis mogen nemen van de 

inbreng in 1e termijn van alle fracties en de reactie van het 

college. Zoals in onze eigen bijdrage in 1e termijn al benoemd 

staan we op dit moment in de herfstperiode van deze 

raadsperiode. Een periode waarin er geoogst kan worden door 

het  CDA, wel degelijk een politieke partij. Een partij die midden in de samenleving staat. En die waar 

nodig, altijd haar landelijke en provinciale agenda kan aanspreken ten behoeve van onze lokale 

gemeenschap. 

In het kader van deze oogst stemt het ons tevreden dat de voorzitter bevestigt dat de raad, en ook 

externe stakeholders, in de uitvoering betrokken wordt bij de te maken keuzes aangaande de nieuw 

in te richten burgerzaal. We zijn ervan overtuigd dat we samen tot een uitstekende inrichting van de 

burgerzaal en de overige vergaderruimtes kunnen komen. En kunnen ons dan ook vinden in uw 

antwoord. 

Ook zijn we blij te mogen vernemen dat er werk gemaakt gaat worden van de inclusie agenda. De 

toevoeging dat dit zal gebeuren door in gesprek te gaan met alle partijen welke dit aangaat en zo ook 

van onderop mee ingevuld wordt vinden we een welkome aanvulling. 

Op de vraag van de BL of de “papierwinkel” omtrent het aanvragen van WMO wellicht eenvoudiger 

kan werd door de portefeuillehouder aangegeven dat hij bereid was dit te onderzoeken. We willen 

hierbij aangeven dat we de gedane oproep van de BL kunnen steunen. 

Wat betreft Blijvend Voorzien willen we nog het volgende meegeven. We begrijpen dat de 

portefeuillehouder in december de gevoerde gesprekken met de verenigingen met ons wil bespreken. 

En dat hierna verder wordt gegaan met de visie. Echter wij missen een concreet eindpunt. Wat is het 

streven van de portefeuillehouder qua eindpunt? Kortom wanneer mogen we de visie verwachten. 

Over de leegstand gaf de portefeuillehouder de opmerking dat naar zijn mening meer vliegen 

gevangen worden met honing dan met azijn. Echter wij zijn van mening dat na 4 jaar honing smeren 

de pot nu wel nagenoeg leeg is en we, indien dit niet werkt, moeten doorpakken naar andere 

instrumenten. Echter we kunnen ons er in vinden dat nog eenmaal de honing proberen mogelijk moet 

zijn.  

We stellen voor om in het eerste kwartaal van 2018 nogmaals een BIZ meting te houden. Mocht uit 

deze meting blijken dat er wederom geen draagvlak is voor een BIZ vragen we om uitvoering te 

geven aan een leegstandsverordening en hier bij de raad mee terug te komen. Want dan is naar ons 

idee gebleken dat de honing niet helpt en kan deze verordening als stok gebruikt worden. Hierbij is 

tevens de positieve bijkomstigheid dat de geïnde gelden gebruikt kunnen worden voor de verfraaiing 

van ons centrum. Daarom willen graag op dit punt en motie indienen. 

In haar reactie op onze vragen omtrent levensloopbestendige woningen en meer generatiewoningen 

gaf de portefeuillehouder aan dat er meerdere levensloop bestendige appartementen gebouwd zijn, 

dan wel nog gerealiseerd worden, door de woningcorporatie. Echter we missen hierbij de 

levensloopbestendige koop appartementen.  Inwoners die de kinderen uit huis hebben en wellicht 

kleiner willen gaan wonen kunnen nu geen keuze maken voor een koop appartement welke 

levensloopbestendig is. Verder kan het zo zijn dat deze inwoners liever hun eigen woning 

levensloopbestendig maken. Hiervoor zou de door de provincie beschikbaar gestelde 

“Blijversleningen” gebruikt kunnen worden.  



 

 

In de vergadering van 27 maart 2017 is toegezegd dat wij als gemeente dit actief naar onze inwoners 

zouden communiceren. Deze actieve communicatie is toevallig deze week op het social media 

account van de gemeente opgepakt, maar over het bereik met het enkel inzetten van dit medium 

hebben wij onze vraagtekens. Daarom willen we het college verzoeken deze toezegging gestand te 

doen en voor het einde van dit jaar buiten het social media medium ook via een bericht in VIABeesel 

en een huis aan huis brief  onze inwoners hierover te informeren. Ook op dit punt willen we graag een 

motie indienen. 

Wat betreft het woningbouwprogramma en onze oproep aan de portefeuillehouder om niet 

krampachtig vast te houden aan de periode tot eind 2022. Zoals u zelf aangeeft is de woningmarkt in 

beweging. Dat zou zo maar tot een trendbreuk kunnen leiden. We zijn dan ook verheugd dat de 

woonvisie in 2018 wordt geactualiseerd. 

Wat betreft de opgave inzake wonen zijn we verder blij dat bij de algemene beschouwing van de 

provincie Limburg een motie van het CDA-lid Verhoijsen is aangenomen, waardoor bij het provincie 

bestuur het voortschrijdend inzicht is gekomen dat de aantallen van het woningcontingent niet in 

beton gegoten moet zijn, maar dat er ruimte moet zijn om op basis van goede argumenten en vooral 

aanwezige behoefte vanuit gemeenten, de dialoog moet worden aangegaan. 

Mevrouw de voorzitter, u sloot uw reactie in 1e termijn af met de woorden: “Geen hete herfst, geen 

koude lente, maar mooie zomers en zachte winters.”  Ook wat het CDA betreft de ideale 

weersomstandigheden. Omstandigheden waarbij alles goed gedijt en ons bomenbestand weelderig  

tot bloei kan komen. Deze bloei zullen we ook het komende jaar bereiken, door “Samen de schouders 

eronder” te zetten. 

Ik dank u voor uw aandacht.  

 

9 November 2017, 
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